
 

 

Ηράκλειο, 19 Απριλίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: Κήρυξη υποχρεωτικότητας για τη Συλλογική Σύμβαση ζητάει το 

Σωματείο Ηλεκτροτεχνιτών Βοηθών και Συναφών Νομού Ηρακλείου 

Σε επιστολή του, το Σωματείο Ηλεκτροτεχνιτών Βοηθών και Συναφών Νομού 

Ηρακλείου αναφέρει ότι η Oμοσπονδία υπέγραψε στις 18/02/2021 συλλογική 

σύμβαση με τους εργολάβους ΠΟΣΕΗ και την Γ.Σ.Ε.Β.Ε.Ε. και την με αριθμού 

πρωτοκόλλου 12408/22-3-2021 ζήτησε την κήρυξη της υποχρεωτικότητας. 

 Παρόλα αυτά και μετά το τραγικό ατύχημα στην Εύβοια, ενώ περίμεναν μέσω της 

Γενικής Γραμματείας του υπουργείου να έχει ήδη εισήχθη στο ΑΣΕ για κήρυξη 

υποχρεωτικής, δεν έχει γίνει ακόμα. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεται η κυβέρνηση να την κηρύξει υποχρεωτική; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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